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Tid: Torsdagen den 11 november 2012 kl. 19.00 
Plats: Heimdal, Ekeby-Almby - Örebro 
Närvarande: Lars-Inge Carlsson (LIC), ordförare 
 Pontus Norlin (PN), sekreterare 
 Gunnar Gustafson (GG) 
 Rolf Elsrud (RE) 
  

 
 

§ 1 Mötets öppnande 
 Ordförande förklarar mötet öppnat.  

§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns utan ändringar 

§ 3 Genomgång / godkännande av föregående protokoll 
Protokoll från föregående styrelsemöte godkänns utan ändringar. 

§ 4 Skrivelser/rapporter 
Inga skrivelser har inkommit. 

Kallelse från riksföreningen för enskilda vägar har inkommit. 

 

§ 5 Ekonomiska läget 
Ingen uppdaterad detaljerad ekonomisk rapport. 

Kvarstår förväntade utgifter om ca 110tkr gällande sladdning/grusning 
samt belysning förbi kärret. 

1 st fastighetsägare har inte betalt årsavgiften för 2011/2012. 

 
§ 6 Vägstatus 

Asfaltering Flugsvampsvägen. 

Lars-Erik Nordqvist som representant för Flugsvampsvägen är 
närvarande. 

Det officiella anläggningsbeslutet från lantmäteriförrättningen utpekar att 
vissa vägar är asfalterade vilket innebär att föreningen inte kan utföra 
asfalteringen av Flugsvampsvägen utan hänsyn till anläggningens 
utformande. Detta måste tas hänsyn till men skall inte vara något hinder 
om 100% av boende på Flugsvampsvägen godtar asfalteringen. I annat 
fall blir hanteringen besvärligare. 
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Enkät skickas under nov ut till samtliga boende på Flugsvampsvägen där 
det skall framgå att finansieringen hanteras av varje fastighetsägare och 
i praktiken faktureras direkt av entreprenören mot respektive 
fastighetsägare. Enkäten är en icke bindande intresseanmälan och skall 
besvaras utifrån om man ställer sig bakom asfaltering eller ej utifrån de 
uppskattade kostnader vi har i dagsläget. 

I nästa steg tas nya offerter in. 

 

Exploatering Annelund 

Möte med Lundbergs den 27/11 för att diskutera exploateringen och 
påverkan på våra vägar. 

 

§ 7 Övriga frågor 
Rolf har flyttat föreningens hemsida till webhotell one.com – möjlighet 
finns nu att öppna för bloggning vilket vi kommer att göra. 

 

§ 8 Nästa möte 
Nästa möte bestäms till den 11 dec kl 18.00 i Heimdal. 

 

§ 9 Mötets avslutande 
Ordförande förklarar mötet avslutat 

 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

 

_________________  _________________  

Pontus Norlin Lars-Inge Carlsson 


